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Rada Miejska w Prudniku 

Radni-Sesja 

Protokół nr LXX/2022 
 

LXX Sesja w dniu 19 grudnia 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2022 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:00 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała 

radnych i zaproszonych gości. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 17 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn Informacji 

Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 w 

sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  

i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 
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się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

 

Przewodnicząca w sposób szczególny na sesji przywitała pracowników ZWiK, którym 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak, w związku z upoważnieniem przez Ministra Klimatu  

i Środowiska wręczył Odznaki Honorowej za Zasługi dla Ochrony Środowiska i Klimatu,. 

Są to: 

1. Ryszard Bochenek 

2. Barbara Ciesielka  

3. Paweł Kawecki 

4. Wiesław Koryzna 

5. Bolesław Kufel 

6. Łukasz Merta 

7. Tomasz Owsiak 

8. Adam Szczepański 

9. Paweł Włodarczyk.  

 

Głos zabrał Paweł Kawecki, który podziękował za wyróżnienie.  

 

2) Przyjęcie protokołu z LXIX sesji. 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LVIII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 28 listopada 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXIX sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Edward Mróz, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 28 listopada do 19 grudnia 

2022r. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. W dniu 15 grudnia uczestniczyłem w konferencji dotyczącej programu operacyjnego Unii 

Europejskiej dedykowanego województwu opolskiemu na lata 2021-2027, który obecnie 

będzie nosił nazwę Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027 i będzie kontynuacją 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego. 

W wersji zaakceptowanej już przez Komisję Europejską zawiera on 10 osi priorytetowych: 

Oś 1 Fundusze Europejskie na rzecz wzrostu innowacyjności  i  konkurencyjności opolskiego 

z alokacją 113,3 mln euro 

http://www.bip.prudnik.pl/
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Oś 2 Fundusze Europejskie dla czystej energii i ochrony zasobów środowiska opolskiego z 

alokacją 169,4 mln euro 

Oś 3 Fundusze Europejskie na zrównoważony transport miejski opolskiego z alokacją 120,5 

mln euro 

Oś 4 Fundusze Europejskie na rzecz spójności i dostępności komunikacyjnej opolskiego 117,7 

mln z alokacją euro 

Oś 5 Fundusze Europejskie wspierające opolski rynek pracy i edukację z alokacją 147,3 

mln  euro 

Oś 6 Fundusze Europejskie wspierające włączenie społeczne w  opolskim z alokacją 52,8 mln 

euro 

Oś 7 Fundusze Europejskie wspierające usługi społeczne i zdrowotne w opolskim z alokacją 

57,9 mln euro 

Oś 8 Europejski budżet dla społeczeństwa opolskiego z alokacją 7,2 mln euro 

Oś 9 Fundusze Europejskie wspierające inwestycje społeczne w  opolskim z alokacją 55,0 mln 

euro 

Oś 10 Fundusze Europejskie na wzmacnianie potencjałów endogenicznych opolskiego z 

alokacją 86,6 mln euro. 

Podkreślić należy iż znaczna część z w/w osi priorytetowych dedykowanych jest na wsparcie 

szeroko rozumianej gospodarki województwa opolskiego aczkolwiek największą część 

stanowić będą działania zawarte w osi priorytetowej nr 2 związane z kwestiami dotyczącymi 

czystej energii i ochrony zasobów środowiska województwa a w szczególności z efektywnością 

energetyczną, odnawialnymi źródłami energii i adaptacją do zmian klimatu. 

W tej osi zawarte będą działania dotyczące gospodarki wodno-ściekowej, gospodarowanie 

odpadami komunalnymi (gospodarka w  obiegu zamkniętym), bioróżnorodność. 

Z punktu widzenia naszej gminy istotnymi działaniami będą działania zawarte w osi 

priorytetowej nr 5 dotyczące wsparcia rynku pracy i  edukacji w zakresie edukacji 

przedszkolnej i ogólnej oraz działania zawarte w osi priorytetowej nr 9 wspierającej 

infrastrukturę edukacyjną (w szczególności infrastrukturę przedszkoli oraz sportową). 

Szczególnie ważną osią priorytetową będzie oś nr 10,  która nakierowana będzie na działania 

związane z wsparciem kultury i  zrównoważonej turystyki oraz rewitalizacji. 

W chwili obecnej w Urzędzie prowadzone są analizy szczegółowych zapisów poszczególnych 

osi priorytetowych, których końcowym efektem będą  wygenerowane propozycje konkretnych 

projektów, które skutecznie będą mogły walczyć o ich dofinansowanie w ramach programu 

Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027. O postępach tychże prac będę Państwa 

Radnych informował na bieżąco. 

2. Trwają przygotowania organizacyjne do uruchomienia od  1 marca 2023r. ogólnodostępnego 

dworca autobusowego przy ulicy Kościuszki, który będzie  nowoczesnym centrum 

przesiadkowym zapewniającym możliwość integracji różnych środków komunikacji  

i w konsekwencji  ograniczenia ruchu samochodowego. Wszystkie ww. działania będą miały 

na celu stworzenie dogodnych warunków do korzystania przez mieszkańców i wszystkich 

podróżnych z transportu niezmotoryzowanego lub zbiorowego, co będzie skutkować poprawą  

bezpieczeństwa i jakości powietrza na obszarze miasta.  

Nowy dworzec będzie obsługiwał komunikację prowadzoną przez firmy przewozowe  

w publicznym transporcie zbiorowym, jak również komunikację miejską, którą prowadzi 

Gmina Prudnik. Na dworzec będzie prowadził jeden wjazd i jeden wyjazd. W części zamkniętej 

dworca pozostają pomieszczenia kasy, pomieszczenie socjalne dla obsługi i kierowców. 

Inwestycja zrealizowana przez gminę  stanowi przede wszystkim o  bezpieczeństwie  

pasażerów korzystających z transportu zbiorowego, zapewnia im godziwe warunki 

oczekiwania na połączenia,  informację o przyjazdach i odjazdach autobusów oraz możliwość 

skorzystania z  urządzeń sanitarnych i socjalnych. Biorąc pod uwagę przesłankę 
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bezpieczeństwa wystąpiłem do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i  Autostrad o likwidację  

obustronnych przystanków komunikacji w  Prudniku przy  drodze krajowej nr 40 przy ulicy 

Kościuszki (przy Poczcie) oraz zatoce przystankowej   pomiędzy Sądem Rejonowym,  

a  Urzędem Miejskim  i związaną z tym  zmianę organizacji ruchu w  tym rejonie od 1 marca 

2023 roku. Podobne działania zostaną podęte przez Gminę Prudnik w rejonie ulicy Plac 

Wolności. 

Wszystkim przewoźnikom, którzy potencjalnie mogą korzystać z  naszego dworca przesłana 

została umowa  o korzystanie z dworca z  prośbą o jej podpisanie z mocą obowiązującą od dnia    

1 marca 2023. 

W przedstawionej powyżej sprawie zastosowanie mają: uchwała Nr LVI/826/2018 Rady 

Miejskiej w Prudniku z dnia 29 maja 2018r. w  sprawie warunków i zasad korzystania z Dworca 

Autobusowego Prudnik i  uchwała Nr LVI/827/2018 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 29 maja 

2018r. w sprawie ustalenia opłat za korzystanie przez operatorów publicznego transportu 

zbiorowego i przewoźników drogowych z dworca, którego właścicielem jest Gmina Prudnik. 

Przypomnę, że ustalona opłata wynosi  1,00 zł za jedno zatrzymanie środka transportu na 

dworcu. 

3. Gmina Prudnik prowadzi sprzedaż  węgla w ramach zakupu preferncyjnego  

w celu zaspokojenia potrzeb własnych gospodarstw domowych znajdujących się na terenie 

Gminy Prudnik za pośrednictwem spółki – Zakład Energetyki Cieplnej Prudnik Spółka z  o.o. 

zgodnie z przepisami art. 5 ust. 5 pkt 3 w zw. z art. 5 ust. 8 ustawy z dnia 27 października 2022 

r. o zakupie preferencyjnym paliwa stałego dla gospodarstw domowych. W ramach tego 

zadania Spółka udostępnia gminie plac węglowy oraz zajmuje się załadunkiem i ważeniem 

węgla. Gmina ponosi koszty finansowe tych usług. Pozostałe kwestie w tym fakturowanie i 

wydawanie węgla prowadzi Urząd Miejski. Skład jest czynny codziennie od 9:00 do 16:00 i w 

soboty od 8:00 do 14:00.  

 Przypomnę, że realizujemy zamówienia do końca tego roku. Od styczna uruchomiona zostanie 

druga tura sprzedaży. Na ten rok złożonych zostało 886 wniosków. Z Polskiej Grupy Górniczej 

mamy potwierdzony  limit dostawy na 2022 rok w wysokości 621 ton, co nie do końca pokrywa 

zapotrzebowanie według ilości złożonych wniosków. Od naszego lokalnego Kwalifikowanego 

Dostawcy Węgla mamy zapewnienie, że do końca roku dostarczony zostanie ustalony limit 

węgla. Sprzedaż odbywa się płynnie, transportem węgla do mieszkańców na ich koszt zajmują 

się lokalni przedsiębiorcy. Węgiel wydawany jest po wcześniejszym uiszczeniu opłaty. 

Wydaje się, że postawienie na Polska Grupę Górniczą, jako dostawcy węgla dla Gminy Prudnik  

było dobrym rozwiązaniem, gdyż jak do tej pory nie mamy reklamacji zakupionego paliwa. 

Chciałbym bardzo podziękować pracownikom Urzędu oraz Pracownikom Spółki ZEC Prudnik 

za zaangażowanie  przy realizacji tego nietypowego zadania, które zostało nam  przekazane, i 

które przyjęliśmy do realizacji. 

4. Postanowiłem po raz kolejny przedłużyć nabór na  najem lokali mieszkalnych w planowanej 

do realizacji przez Prudnickie TBS Sp. z o.o. inwestycji przy ul. Samuela Frankla w Prudniku 

(w pobliżu siedziby Policji). Ze względu na wcześniejsze  zakwalifikowanie części osób ( 8 

wniosków) - do pełnego zakwaterowania budynku pozostało 8  wolnych mieszkań. Odbyliśmy 

spotkanie z przedstawicielem Banku Gospodarstwa Krajowego we Wrocławiu  w trakcie 

którego omówiliśmy sytuację związaną z tą inwestycją. Przypomnę, że do tej pory najmem 

mieszkań zainteresowanych było 21 osób, jednak ze względu na ustawowe kryteria w tym 

wysokość dochodu, część z nich została odrzucona, gdyż przekraczała dochód uprawniający do 

zawarcia umowy. To kryterium jest ściśle powiązane z dotacją, którą Gmina otrzyma na 

realizację tego zadania. W związku z tym podjąłem decyzję o zróżnicowaniu wysokości wpłaty  

tzw. partycypacji. Dotychczas obowiązywała jedna stawka w wysokości 30%  kosztów  

inwestycji co uprawniało każdego najemcę do zakupu mieszkania po okresie 15 lat na własność. 

Ta partycypacja wynosi średnio  100 000 zł na mieszkanie w zależności od jego powierzchni. 
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Różnicując  stawkę partycypacji zaproponowałem  partycypację 30%, jak i 15% kosztów  

inwestycji. Sytuuje to przyszłych najemców w taki sposób, że pierwsi z nich mogą w 

przyszłości  dojść do własności lokalu, natomiast drudzy pozostaną najemcami lokali.  

Ustalenie 15% partycypacji może mieć skutki dla budżetu, gdyż w tym przypadku Gmina 

będzie zmuszona do uzupełnienia brakującej kwoty spinającej budżet inwestycji.  Przypomnę, 

że szacunkowy koszt inwestycji wynosi 7 648 340 zł.   Wsparcie finansowe Państwa  wynosi  

2 674 703 zł. tj. blisko 35% inwestycji, udział Spółki to 679 629 zł. tj. blisko 9% inwestycji, 

kredyt z BGK w kwocie 2 106 000 zł. stanowi około 27% inwestycji . Z 30% partycypacji 

przyszłych najemców zakładaliśmy uzyskanie kwoty 2 294 000 zł., a przy założeniu 15 % 

partycypacji 1 147 251 zł. Tak więc, gdyby przyszli najemcy zdecydowali się na niższą 15% 

partycypację wtedy Gmina musiałaby zabezpieczyć kwotę około 1 000 000 zł. Chciałbym 

również zauważyć, że Gmina może nie ustalać partycypacji w ogóle. 

Myślę, że nawet w sytuacji, gdyby gmina musiała wnieść  udział finansowy do  kosztu tej 

inwestycji to i tak jest to dla nas opłacalne, gdyż za wskazaną brakującą kwotę  pozyskamy do 

zasobu 16 mieszkań i 1000,25 m² powierzchni mieszkalnej – lokali na wynajmem. Podkreślę 

jeszcze raz nie dla ludzi, którzy planują ulokować w  nieruchomościach swoje oszczędności, 

ale dla osób najbiedniejszych, niepełnosprawnych, którzy też mają prawo do godnego życia -

w mieszkaniach, które na zawsze zostaną w zasobie gminy. 

5. W dniu 9 grudnia br Gmina Prudnik otrzymała informację dotyczącą złożonego do 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i  Gospodarki Wodnej w Opolu wniosku  

o udzielenie dotacji związanej z zadaniem pn. „Wymiana kotła centralnego ogrzewania  

w budynku przy ul. Nad Złotym Potokiem nr 68 w Łące Prudnickiej”.   

Informacja ta jest pozytywna co oznacza zaakceptowanie wniosku Gminy Prudnik zgodnie  

z którym otrzymamy całą wnioskowaną kwotę w wysokości 13 500,00 zł. 

Przypominam że w ostatnich miesiącach Wojewódzki Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Opolu po rozpatrzeniu i  weryfikacji wniosków Gminy Prudnik podjął 

uchwały zgodnie z  którymi Gmina Prudnik otrzymała dofinansowanie zadania pn. 

„Modernizacja kotłowni w Szkole Podstawowej w Szybowicach” w  kwocie 48 300,00 zł. oraz 

zadania  pn „Montaż nowego kotła c.o. w  WDK Piorunkowice” w kwocie 13 500,00 zł. 

Jak już wcześniej podkreślaliśmy podobny tryb postępowania tj. aplikowanie o dotacje ze 

środków WFOSiGW będzie wdrażany przy kolejnych planowanych w przyszłości zadaniach 

związanych z  wymianą istniejących źródeł ciepła w obiektach będących własnością Gminy 

Prudnik.  

Przypomnę że nowy kocioł posiadać będzie nominalną moc 50 kW (wystarczającą do 

zabezpieczenia niezbędnego ciepła do funkcjonowania obiektu byłego wiejskiego domu 

kultury) i cechować będzie się sezonową efektywnością energetyczną na poziomie 89,3%, 

szacowanym zużyciem opału na poziomie ok. 7 ton w skali roku oraz niskimi poziomami emisji 

tak pyłu jak i innych zanieczyszczeń.  

Jak widać skutecznie staramy się łączyć ekologię z ekonomią.   

6. W dniu 28 listopada br Gmina Prudnik złożyła do biura Lokalnej Grupy Działania 

„Płaskowyż Dobrej Ziemi” w Kietrzu wniosek pn. „Budowa kompleksu sportowo – 

rekreacyjnego przy Centrum Sportowym w Niemysłowicach”, który ubiegać będzie się o 

wsparcie w ramach poddziałania „Wsparcie na wdrażanie operacji w ramach strategii rozwoju 

lokalnego kierowanego przez społeczność” Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 

2014-2020. 

Zakres rzeczowy złożonego projektu przewiduje dofinansowanie prac związanych ze 

stworzeniem kompleksu sportowo-rekreacyjnego.  

Zgodnie ze złożonym projektem w kompleksie tym wydzielone zostaną dwie strefy 

aktywności: 
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a) strefa aktywności dzieci starszych wyposażona w urządzenia sprawnościowe dla dzieci w 

wieku powyżej 5 lat (tj. zestaw sprawnościowy „sześciobok z linarium, ścianką wspinaczkowa 

i  z  drabinką oraz trampolina ziemna),  

b) stera aktywności dla młodzieży i dorosłych wyposażona w zestaw sprawnościowy z 

drążkami i drabinkami do wykonywania ćwiczeń na wolnym powietrzu z wykorzystaniem 

własnej masy ciała tzw. trening kalisteniczny. 

W kompleksie zaprojektowano również wyznaczone miejsce do obserwacji astronomicznych 

wyposażone w lunetę astronomiczną. 

W przedmiotowym kompleksie rekreacyjno-sportowym zaprojektowano również strefę 

przyrodniczą, na którą składać będzie się pas zieleni jako bufor osłaniający od strony otwartej 

przestrzeni oraz budki lęgowe dla ptaków zawieszone na drzewach rosnących na 

przedmiotowym terenie.  

Zaprojektowano pas z roślinnością niska i średniowysoka w postaci krzewów ozdobnych a 

dobrane rośliny to rośliny kwitnące, miododajne.  

Dobrane rośliny planowane do nasadzenia to: 

- lipa drobnolistna – 1 szt. 

- dereń biały – 2 szt. 

- jaśminowiec – 2 szt. 

- forsycja pośrednia – 2 szt. 

- żylistek – 2 szt. 

- budleja dawida – 4 szt. 

- tawuła japońska- 4 szt. 

- pięciornik krzaczasty – 4 szt. 

Na rosnących przy projektowanym kompleksie drzewach – trzech dębach, zamontowane 

zostaną trzy budki lęgowe dla ptaków, po jednej na każdym drzewie (na każdym z trzech dębów 

zamontowane zostaną inne typy budek dedykowane różnym grupom ptaków). 

Projekt o całkowitej wartości brutto 114 646,63 zł ubiega się o  maksymalne dofinansowanie 

określone w Programie Rozwoju Obszarów Wiejskich określone na poziomie 63,63 % wartości 

kosztów kwalifikowalnych projektu co w przypadku niniejszego projektu oznacza kwotę 72 

949,00 zł. 

Decyzji o wyborze projektów do dofinansowania w ramach ogłoszonego konkursu spodziewać 

należy się w okresie ok. 6 miesięcy o czym będę Państwa radnych informował.   

 7. Zgodnie z planem budżetu na 2023 rok, rozstrzygnięte zostały następujące procedury 

przetargowe: 

- w dniu 02.12.2022 r. podpisano umowę na „dostawę sprzętu i  wyposażenia dwóch lokali 

mieszkalnych w Prudniku” w ramach projektu Solidarni z Ukrainą – pomoc migrantom 

wojennym w województwie opolskim w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Opolskiego na lata 2014-2020 współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 

Społecznego. Umowy zostały podpisane z firmą: KOSMAL Wojciech Kosmala,. Cześć 1 - 

Dostawa i montaż mebli, kwota umowy: 35 236,54 zł. Cześć 2 - Dostawa i montaż sprzętu 

AGD i RTV, kwota umowy: 20 250,00 zł. Cześć 3 - Dostawa i montaż wyposażenia kuchni, 

łazienki i pozostałe kwota umowy: 2 944,00 zł. 

- w dniu 05.12.2022 r. podpisano umowę na udzielenie i obsługę kredytu długoterminowego w 

wysokości 6 110 000,00 zł z Bankiem Spółdzielczym w Prudniku. 

- w dniu 08.12.2022 r. podpisano umowę na „budowę lokalnej kanalizacji sanitarnej wraz z 

budową lokalnej oczyszczalni ścieków w miejscowości Wierzbiec”. Umowa została podpisana 

z Wykonawcą: Kaim Czesław Firma Handlowo-Usługowa,  kwota umowy 1 400 000,00 zł. 

- rozstrzygnięto przetarg na kompleksową obsługę budżetu Gminy Prudnik i jej jednostek 

organizacyjnych.  Do końca roku 2022 zostanie podpisana umowa z Bankiem Spółdzielczym 

w Prudniku. 
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- ogłoszono, otwarto i unieważniono przetarg na „budowę drogi w  miejscowości Dębowiec”. 

8. Jarmark Bożonarodzeniowy w Prudniku – to trzydniowe wydarzenie, które odbyło się na 

prudnickim rynku na początku grudnia. Wypełnione było m.in.: występami artystycznymi, 

polsko-czeskimi świątecznymi warsztatami tematycznymi, konkursami na najlepszy produkt 

świąteczny i najlepszą potrawę świąteczną oraz prezentacją ozdób i potraw świątecznych. 

Pomimo mroźnej pogody, w Jarmarku Bożonarodzeniowym udział wzięło wielu mieszkańców. 

Wielu z nich wyrażało bardzo pozytywną opinię na temat organizacji wydarzenia. 

Na potrzeby jarmarku przy prudnickim ratuszu stanął namiot wystawowy, a w nim scena i 

drewniane stragany dla wystawców. Na zewnątrz namiotu została stworzona strefa 

gastronomiczna, wraz z  miejscem na ognisko, które było miejscem integracji mieszkańców. 

Wydarzeniu towarzyszyła wystawa fotograficzna, ukazująca tradycje i  zwyczaje 

bożonarodzeniowe na pograniczu polsko-czeskim. Były to wydrukowane na płótnie scenki 

przedstawiające wystroje domów po stronie polskiej i czeskiej, tradycyjne potrawy świąteczne, 

obrzędy obchodzone po obu stronach granicy.  

Na Jarmark Bożonarodzeniowy zostali zaproszeni przedstawiciele Krnova, którzy dzięki 

uprzejmości Muzeum Ziemi Prudnickiej mogli oprócz udziału w Jarmarku zwiedzić nasze 

miasto wraz z  przewodnikiem Panem Januszem Stolarczykiem.  

Jarmark Bożonarodzeniowy odbył się w ramach projektu „Świąteczny blask”, który 

realizowany jest za pośrednictwem Funduszu Mikroprojektów w Euroregionie Pradziad  

i współfinansowany ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz ze 

środków budżetu państwa „Przekraczamy granice”. 

9. W piątek (9 grudnia), w hali sportowej ASiP w Prudniku rozegrano VI Turniej Piłki 

Siatkowej o Puchar Komendanta Powiatowego Policji w Prudniku. Zawody zorganizowane 

zostały przez prudnickich policjantów oraz Agencję Sportu i Promocji w Prudniku, która 

udostępniła halę oraz była fundatorem pucharów i nagród indywidualnych. W turnieju wzięło 

udział 6 zespołów: IPA Policja Prudnik, IPA Kędzierzyn – Koźle, Komenda Powiatowa Policji 

w  Kluczborku, Nadleśnictwo Prudnik, Gmina Głogówek oraz Stowarzyszenie Sportowe Tigers 

Prudnik. Po zaciętych meczach, turniej wygrała drużyna Gminy Głogówek, drugie miejsce 

zajęła IPA Kędzierzyn – Koźle, natomiast trzecie wywalczyła drużyna Komendy Powiatowej 

Policji w Kluczborku. 

Na zakończenie wszyscy uczestnicy zawodów otrzymali pamiątkowe puchary, medale, 

dyplomy oraz nagrody rzeczowe. 

W sobotę 10 grudnia br. na krytej pływalni w prudnickim Kompleksie Sportowym "Sójka" 

Agencja Sportu i Promocji w Prudniku zorganizowała Polsko-Czeskie Mikołajkowe Zawody 

Pływackie, w  których wzięło udział ponad 140 zawodników. To pokazuje, że zawody zyskały 

od początku istnienia ogromną popularność w całej Polsce. Zawodnicy rywalizowali na 

dystansie 50m – dwie długości basenu. W zawodach mogły uczestniczyć: osoby zrzeszone 

w  Opolskim OZP, posiadający ważną licencję PZP, jak i osoby niezrzeszone. 

Gościliśmy zawodników z: Nysy, Krapkowic, Zdzieszowic, Prudnika i  Krnova. Rywalizowali 

oni na dystansie 50 m, w pięciu kategoriach wiekowych. 

Każdy z zawodników w swojej kategorii wiekowej mógł startować maksymalnie w trzech  

(z czterech możliwych) konkurencji - wyścigach odbywających się w stylach pływackich: 

motylkowym, grzbietowym, klasycznym i dowolnym. 

Zawody były współfinansowane ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 

oraz ze środków budżetu państwa „Przekraczamy granice” – w ramach projektu pn. „Sportowe 

pogranicze 2”. 

10. Agencja Sportu i Promocji w Prudniku realizuje projekt pn. „20 lat współpracy Krnova  

i Prudnika”, którego głównym celem jest poprawa,  ożywienie i wzmocnienie wzajemnych 

partnerskich relacji oraz uczczenie 20-lecia współpracy obu miast partnerskich.  

W ciągu 20 lat wzajemnej współpracy oba miasta partnerskie miały okazję na wiele sposobów 
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inspirować się wzajemnie w zakresie turystyki i stosunków międzynarodowych. Niestety 

wspólne czesko-polskie stosunki ucierpiały w wyniku czeskich i polskich działań podjętych w 

związku z globalną pandemią koronawirusa.  

Wzajemne stosunki w tym czasie były spychane na drugi tor, a wszelkie działania projektowe 

zostały zawieszone. Wspólne spotkania ograniczały się do kontaktów on-line, co nie zawsze 

było korzystne ze względu na wynikające utrudnienia natury technicznej po obu stronach. 

Imprezy kulturalne lub sportowe, w których uczestniczyli partnerzy i  na których się spotykali, 

zostały po obu stronach odwołane. Ochłodzenie wzajemnych relacji było również 

spowodowane zmianami personalnymi u obu partnerów, co ma duży wpływ na wzajemną 

współpracę. Problem ten starano się rozwiązać wspólnymi spotkaniami  

i działaniem mającym na celu odbudowanie zespołu np. team building.  

W ramach projektu po polskiej stronie powstały m.in.: 

- spoty reklamowe, 

- album „Niedokończony reportaż”, który pokazuje współpracę obu państw na przestrzeni 

ubiegłych lat. Jednak album jest to także reportaż wyjątkowy i niepowtarzalny, gdyż na 

pierwszym jego planie znajdują się ludzie – mieszkańcy Gminy Prudnik. Dlaczego 

zatytułowaliśmy go „niedokończony”? Ponieważ, po pierwsze, jest to hołd dla pracy wybitnego 

prudnickiego fotografa ś. p. Walentego Stecia. Po drugie dlatego, że reportaż ten dzieje się na 

naszych oczach, a my chcemy zapoczątkowane przez Pana Walentego dzieło kontynuować 

i  pokazywać jak się zmieniamy oraz jak zmienia się nasze otoczenie. 

- powstały również materiały promocyjne – magnesy, widokówki, polsko-czeskie foldery 

promocyjne. 

Podczas Jarmarku Bożonarodzeniowego odbyła się plenerowa wystawa, prezentująca 

współpracę Prudnika i Krnova przez ostatnich 20 lat. Na wystawę zaproszeni zostali 

przedstawiciele i mieszkańcy naszego miasta partnerskiego oraz mieszkańcy Gminy Prudnik. 

Projekt „20 lat współpracy Krnova i Prudnika” jest współfinansowany ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz ze środków budżetu państwa 

„Przekraczamy granice”. 

11. Korzystając z okazji, że dzisiejsza sesja jest ostatnią w tym roku, chciałbym złożyć 

mieszkańcom naszej Gminy życzenia zdrowych i wesołych  świąt Bożego Narodzenia oraz 

szczęśliwego nowego 2023 roku. Niech nadchodzący  rok będzie dla nas wszystkich rokiem w 

każdym wymiarze lepszym od tego mijającego. 

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś chciałby się odnieść do przedstawionego 

sprawozdania? 

Głos zabrała radna Zofia Zeprzałka – Krzemień. Oznajmiła, że jest bardzo zainteresowana 

osią II dotycząca priorytetowej czystej energii. Radna wyraziła zdanie, że każda gmina chce 

być samodzielna i czy w związku z tym, w ramach tych funduszy można by wybudować eko-

ciepłownię zasilaną paliwem pozyskiwanym z odpadów komunalnych? 

Burmistrz udzielił odpowiedzi. Opowiedział jak będzie odbywał się nabór wniosków i podział 

środków. Póki co należy poczekać na pojawienie się konkretnych naborów.  

Sołtys Beata Halerz zapytała o unieważniony przetarg na budowę drogi w  miejscowości 

Dębowiec. 

Burmistrz wyjaśnił dlaczego gmina musiała zrezygnować z przyznanych środków oraz 

unieważnić przetarg. 

Radny Zygmunt Bochenek zapytał o preferencyjny zakup węgla – kiedy będzie on możliwy? 

Burmistrz w odpowiedzi poinformował, że zapotrzebowanie do PGG zostało złożone zgodnie  

z deklaracjami. W tym roku PGG zaoferowała tonaż mniejszy niż wynika z deklaracji. Ponadto 

gmina dystrybuuje asortyment, który posiada. 

Między Burmistrzem a radnym wywiązała się krótka dyskusja w temacie. 
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Radny Zbigniew Kosiński wyraził zadowolenie w związku z planowaną budową placu zabaw 

przy centrum sportowym w Niemysłowicach. Przypomniał również o deklaracji, że od stycznia 

zacznie tam działać dom kultury. Zapytał również czy gmina jest w stanie spełnić wymogi 

dotyczące oszczędności energii. 

Burmistrz w odpowiedzi oznajmił, że trudno mu powiedzieć czy gmina uzyska wymagane 

limity, jednak już wiadomo, nie wolno gminom oszczędzać na oświetleniu miejskim.   

Radny Tomasz Wisła odniósł się do osi, która będzie dawała środki na zabezpieczenie 

energetyczne oraz oczyszczanie środowiska. Zdaniem radnego środki te mogą również zostać 

przeznaczone na odkrywanie źródeł energii. Zasugerował powrót do rozmów na temat wód 

termalnych, które ponoć znajdują się na terenie Gminy Prudnik. 

Burmistrz powtórzył, że nie zna szczegółów naborów wniosków. Odnośnie źródeł termalnych 

nie ma potwierdzenia, że na pewno one są. Koszty odwiertów próbnych są bardzo drogie  

i przystępując do nich trzeba by bardzo precyzyjnie dokonać wywiertu, aby nie natrafić na 

skałę. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miejskiej w Prudniku z działań podejmowanych  

w okresie od 28 listopada 2022 r. do 18 grudnia 2022 r. 

Z ważniejszych spraw należy wymienić:  

1.W dniu 30 listopada 2022 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na LXIX sesji Rady w dniu 28 listopada 2022 r. celem przekazania ich do 

Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.   

2. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone na 

LXIX sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.   

3. 1 grudnia 2022 r  w Zespole Szkół przy ul. Dąbrowskiego w Prudniku zorganizowano 

uroczystą akademię z okazji obchodów Roku Marii Konopnickiej (180. rocznica urodzin). 

Radę Miejską reprezentował wiceprzewodniczący p. Edward Mazur 

4. 2 XII 2022r brałam udział w otwarciu Jarmarku Bożonarodzeniowym na prudnickim 

Rynku 

Chciałam jednocześnie podziękować za zaproszenie na świąteczną sesję Radzie Seniorów 

oraz p. Annie Tule – Nowacińskiej  Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Rudziczce 

za zaproszenie do udział w oficjalnym oddaniu do użytku nowo wybudowanego podjazdu dla 

niepełnosprawnych, łazienki przystosowanej dla osób niepełnosprawnych oraz pracowni 

technicznej.  

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

W programie esesja znalazły się odpowiedzi na następujące interpelacje: 

1) 100/2022 interpelacje radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie wdrożenia procedur 

administracyjnych mających na celu osiągnięcie przez gminę Prudnik samodzielności 

energetycznej 

2) 102/2022 interpelacje radnego Marcina Domino w sprawie uprzątnięcia zalegających 

śmieci przy ulicach wzdłuż rzeki w kierunku ogrodów działkowych 

3) 104/2022 interpelacje radnego Tomasza Wisły w sprawie przebudowy skrzyżowania ul. 

Prężyńskiej z obwodnicą na rondo 
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Do udzielonej odpowiedzi na swoją interpelację w sprawie wdrożenia procedur 

administracyjnych mających na celu osiągnięcie przez gminę Prudnik samodzielności 

energetycznej odniosła się radna Zofia Zeprzałka – Krzemień. 

 

Radna Katarzyna Rożek odniosła się do wszystkich złożonych przez siebie interpelacji, na 

przestrzeni ostatnich lat, na które nie otrzymała odpowiedzi lub odpowiedź nie została 

zrealizowana. 

Burmistrz odniósł się do wypowiedzi radnej.  

 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień złożyła interpelację dotyczącą palących się starych, 

nieekonomicznych latarni ulicznych. 

Burmistrz odpowiedział, że to przepisy regulują natężenie oświetlenia ulicznego, przy 

przejściach dla pieszych czy przy drogach. Ponadto poinformował, że gmina Prudnik jest w 

przededniu zmiany oświetlenia na ledowe, więc irracjonalnym byłoby wyłączanie lamp, które 

niesie za sobą skutki zarówno ekonomiczne jak i kwestie związane z bezpieczeństwem.   

 

6. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 202 rok (druk nr 1230) 

a) Przedstawienie projektu uchwały budżetowej. 

Przewodnicząca Alicja Isalska odczytała projekt uchwały budżetowej Gminy Prudnik na  

2023 r. 

 

b) Przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały budżetowej, 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur odczytał Uchwałę nr 437/2022  z dnia 15 grudnia  

2022 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu nt. opinii o projekcie 

uchwały budżetowej. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

 

c) Przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o możliwości 

sfinansowania deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2023 

rok. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur odczytał Uchwałę nr 438/2022  z dnia 15 grudnia  

2022 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu nt. opinii o 

możliwości sfinansowania deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Prudnik na 2023 rok. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

d) Przedstawienie opinii komisji przez Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej 

Przewodniczący Stałych Komisji Rady Miejskiej w Prudniku odczytali kolejno opinie  

o przedstawionym projekcie uchwały. 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały budżetowej Gminy Prudnik 

na 2023 rok.  

/opinie stanowią załączniki od nr 5 do nr 10/ 

 

e) Przedstawienie stanowiska Burmistrza do opinii komisji 

Burmistrz podziękował za pozytywne opinie. Dodał, że na komisjach wielokrotnie 

rozmawiano o konieczności uzupełnienia budżetu  na różnych szczeblach oraz o zrozumieniu 

faktu, że na tą chwilę budżet jest skonstruowany optymalnie, bez dodatkowego obciążania. 
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Zadania rządowe, które w tym budżecie się pojawiły są utrzymane. Zapewne w ciągu roku będą 

pojawiać się dodatkowe zadania, względem których trzeba będzie podjąć decyzję co dalej  

z nimi robić – czy wprowadzać je do budżetu, czy też nie. Na tą chwile budżet opracowany jest 

bez zaciągania kredytu. Burmistrz dodał, że nie mówi tu o kredycie obrotowym, który co roku 

jest, ale o kredytach, które miałyby finansować inwestycje. Grzegorz Zawiślak oznajmił, że 

zarówno przed nim, jak i przed radą jest trudny rok. Wiele zadań inwestycyjnych jest przed 

realizacją i nie wiadomo jakie kwoty finalnie będą obciążały budżet gminy. Są to również 

zadania wieloletnie, więc tylko nieliczne z tych zadań będą miały swój finał w przyszłym roku, 

jeśli chodzi wykonanie i zamknięcie. Burmistrz poprosił o przychylne przyjęcie budżetu, który 

nie jest idealny, ale mino wszystko ambitny.  

 

f) Dyskusja 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Zygmunt Trojniak zgłosił, że ma wątpliwości odnośnie zapisu § 18. Upoważnia się 

Burmistrza do: 

3) dokonywania zmian w ramach działu w planie wydatków majątkowych, w tym likwidacji 

wydatków majątkowych i utworzenia nowych wydatków majątkowych. 

Zapytał czy dobrze rozumie, iż zapis przekazuje kompetencje Rady Miejskiej burmistrzowi do 

tego, aby burmistrz miał prawo do likwidacji konkretnych zadań majątkowych  

i tworzenia nowych? 

Radca Prawny Katarzyna Staniaszek oznajmiła, że projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez RIO w Opolu, a wszystkie zapisy tam zawarte są zgodne z przepisami. 

Aczkolwiek cały czas analizowane były przepisy prawa, orzecznictwo sądów oraz RIO i 

generalnie istnieje stanowisko, że upoważnienie burmistrza do tworzenia nowych wydatków 

majątkowych i likwidacji innych wydatków majątkowych uznawane jest przez niektóre RIO za 

niezgodne z prawem. Radca oznajmiła, że ciężko jej się jednoznacznie wypowiedzieć, więc  

w zależności od oceny radnych można złożyć wniosek do pewnych modyfikacji zapisu, gdyż 

zapis upoważnienia burmistrza do dokonywania zmian w ramach działu w planie wydatków 

majątkowych nie budzi żadnych wątpliwości, co do zgodności z prawem. Rozbieżność budzi 

dalsza część zapisu, jednak w tej kwestii musiałby się wypowiedzieć sąd.  

Radny Zygmunt Trojniak podziękował za wyjaśnienia. Oznajmił, że chciałby złożyć wniosek 

formalny o zmianę zapisu 3) na dokonywania zmian w ramach działu w planie wydatków 

majątkowych. 

W dalszej części wypowiedzi radny odniósł się do wydatków inwestycyjnych oraz załącznika 

nr 9 do projektu uchwały, który dotyczy dochodów z opłat za gospodarowania odpadami 

komunalnymi, ich kosztów i dochodów. Radny zauważył, że te wydatki są wyższe w stosunku 

do roku poprzedniego o około 1 mln złotych. Zapytał skąd gmina weźmie na pokrycie tych 

kosztów nie podnosząc opłat za odpady? Radny odnosząc się do inwestycji stwierdził, że od 

kilku lat uchwalane są ciągle te same projekty inwestycyjne i w zasadzie cały czas jesteśmy na 

etapie dokumentacji. Jako przykład podał remont budynku przy ul. Tkackiej. Stwierdził, że 

biorąc pod uwagę inflację inwestycja, pomimo tego, że została odchudzona i zmodyfikowana, 

będzie kosztowała gminę o wiele więcej niż początkowo zakładano. Radny poruszył również 

temat budowy nowego cmentarza komunalnego, którego dokumentacja miała zostać wykonana 

w tym roku, a ten sam projekt pojawia się w budżecie na rok 2023. Kolejna inwestycja to 

przebudowa stadionu przy ulicy Kolejowej. Pojawia się tam kwota wydatków ogółem 9,5 mln 

złotych. Radny oznajmił, że z tego co się orientuje, kwota ta powinna być większa, ponieważ 

otrzymana dotacja w ramach Polskiego Ładu wynosiła 16 mln. Zapytał gdzie pozostała kwota? 

Ponadto na tą inwestuje była już dokumentacja oraz odbyły się konsultacje. Zapytał na jakim 

etapie obecnie jest realizacja tej inwestycji? Czy gmina ma już pozwolenie na budowę? Czy 

nadal jest na etapie zamykania dokumentacji? Radny stwierdził, że patrząc na wykaz 
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realizowanych inwestycji to w zasadzie trzy inwestycje tworzą 75% wydatków majątkowych: 

remont budynku przy ul. Tkackiej, remont stadionu K7 przy ul. Kolejowej oraz budowa  

ul. Działkowej. Radny zgodził się, że należy przeanalizować wszystkie wydatki majątkowe  

i skupić się na tych, które mają szansę realizacji, jednak są też w naszej gminie niezbędne, 

potrzebne, spełniają potrzeby mieszkańców oraz powodują rozwój gminy. Radny jeszcze raz 

podkreślił, że wszystkie wymienione przez niego inwestycje są już kilku letnie, a gmina nadal 

jest na etapie dokumentacji. Pytanie czy w tym w roku 2023 cokolwiek z tych inwestycji 

zostanie zrealizowane? 

Burmistrz odniósł się do pytań zadanych przez radnego. Odnośnie cmentarza oznajmił, że 

powiedział radnemu, iż inwestycja pojawi się w ciągu roku budżetowego w planie i tak też się 

stało. Po wprowadzeniu aplikacji grobonet okazało się, że na cmentarzu komunalnym jest 

jeszcze dość dużo miejsc, nie tylko na nowej strefie, ale na całym cmentarzu. Podejmując 

decyzję o budowie cmentarza i tak kierował się tym, że jest ona konieczna. W kwestii ul. 

Tkackiej dokumentacja jest już wykonana, po modyfikacji.  Burmistrz nie zgodził się ze 

stwierdzeniem, że inflacja zniweluje koszty, co oczywiście zweryfikuje przetarg. Odnośnie 

stadionu – przede wszystkim problemy formalne spowodowały, że ta dokumentacja trwa, 

ponieważ decyzje, które musiały zapaść w Wodach Polskich wydłużają proces otrzymania 

pozwolenia. Ze wstępnych informacji wynika, że zastrzeżeń być nie powinno, ale finalnego 

pozwolenia jeszcze nie ma. W kwestii gospodarki odpadami burmistrz poinformował, że jest 

więcej wpływów do budżetu, dlatego też póki co podwyżka nie jest planowana.  

W dalszej części wypowiedzi burmistrz przedstawił od czego zależą koszty funkcjonowania 

gospodarki odpadami. 

Radny Zygmunt Trojniak w nawiązaniu jeszcze do inwestycji stwierdził, że gmina zbyt dużo 

czasu poświęca na wykonanie dokumentacji. 

Burmistrz przypomniał, że gmina obowiązana jest do przestrzegania ustawy Prawo Zamówień 

Publicznych, co również ma wpływ na czas wyłonienia wykonawcy, a wybierając ofertę 

najtańszą zawsze trzeba mieć na względzie to, że może być ona problematyczna.  

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska poprosiła o przygotowanie wniosku składanego przez 

radnego Z. Trojniaka. 

Burmistrz przypomniał, że taki sam zapis był również w uchwale budżetowej na rok obecny, 

jednak jeśli radni mają taką wolę to oczywiście można wniosek zgłosić. 

Radny Paweł Licznar w kontekście wydawanych pozwoleń budowlanych przy inwestycjach 

wyraził zdanie, że przy budowie domu taki proces trwa najczęściej około 2 lat, gdzie jest to 

prosta inwestycja w porównaniu z inwestycjami realizowanymi przez gminę. Poprosił, aby brać 

pod uwagę fakt, iż większe inwestycję wymagają lepszego przygotowania w kontekście 

pozwoleń budowalnych.  

Radny Jacek Urbański odniósł się do projektu budżetu. Zgodził się z burmistrzem, że jest to 

ciężki budżet, zdeterminowany sytuacją zewnętrzna, czyli wojną na Ukrainie, inflacją. Radny 

zauważył, że budżet każdego roku zmieniany jest kilkanaście razy, więc szczerze mówiąc   

w dniu dzisiejszym rada odnosi się do czegoś, co jest bardzo płynne. W dalszej części 

wypowiedzi radny stwierdził, że w budżecie brakuje mu zaplanowanych środków na remonty 

placówek oświatowych. Pomimo wcześniejszych zapewnień, że środki na te cele się znajdą, 

nie ma ten fakt odzwierciedlenia w budżecie. Drugim tematem jest ZUK – miał zostać 

przedstawiony schemat funkcjonowania ZUK-u, co również miałoby swoje odzwierciedlenie 

w budżecie. Nie widać jednak w budżecie ani kwestii finansowania, ani działania ZUK-u. 

Radny powiedział, że chciałby usłyszeć w tym temacie parę słów. Ponadto korzystając z okazji 

przypomniał, że Klub Radnych PIS składał wniosek w imieniu mieszkańców z różnymi 

pomysłami inwestycyjnymi. Oznajmił, że nie ma pretensji, że nie znalazły się one w budżecie, 

jednak trzyma burmistrza za słowo, że jeśli nadarzy się okazja w trakcie roku to wówczas to 

zadań zgłaszanych powrócimy. Radny dodał, że zdaje sobie sprawę , że czas jest trudny, jednak 
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chciałby aby burmistrz miał te kwestie na uwadze w trakcie trwania roku. Radny oznajmił, że  

w budżecie są również pozytywne akcenty w postaci rządowych środków i fakt, że gmina 

wykorzystuje te środki na sfinansowanie inwestycji, które są czynnikiem prorozwojowym. 

Radny wymienił kwoty, którymi gmina może dysponować z dofinansować, wyraził nadzieję, 

że zostaną one wykorzystane jak najszybciej, a inwestycje zrealizowane. 

Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi powiedział, że szybkość wykorzystywania środków 

jest uzależniona od możliwości. Jeśli tylko jest taka możliwość to gmina niezwłocznie to tego 

przystępuje.  Odnośnie ZUK burmistrz poinformował, że ma wykonaną analizę, chciałby się 

spotkać z radnymi celem przedyskutowania wszystkich aspektów tej analizy. W budżecie 

celowo nie zostały uwzględnione zmiany, ponieważ to, co nas czeka wymaga naprawdę 

przemyślanych decyzji. Burmistrz odniósł się również do infrastruktury szkolnej. Oznajmił, że 

w budżecie na ten rok pojawił się wniosek na remont dachu w przedszkolu nr 6, jednak ze 

względu na aurę pogodową prace zostały wstrzymane, a środki przeszły na przyszły rok.  

W kwestii programów rządowych burmistrz wyraził zdanie, że gdyby nie one to samorządom 

ciężko byłoby realizować zadania różnego rodzaju. Burmistrz zapewnił również, że wnioski 

składane przez radnych będą brane pod uwagę w pierwszej kolejności przy zmianach  

w budżecie. 

W kwestii funkcjonowania ZUK rozpoczęła się dyskusja, w której udział wzięli radni 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański oraz burmistrz Grzegorz Zawiślak. 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień w związku z zapowiedzią burmistrza, że do kwestii ZUK 

powróci w najbliższym czasie zaproponowała, aby zakończyć ten temat i przeszli do kwestii 

przegłosowania budżetu.  

Wiceprzewodniczący Edward Mazur poparł zdanie radnej. Oznajmił, że należy przejść do 

kwestii merytorycznych samego budżetu. Zaproponował przegłosowanie wniosku radnego 

Zygmunta Trojniaka.   

Radny Jacek Urbański ad vocem do wypowiedzi radnej Zofii Zeprzałka – Krzemień 

stwierdził, że nikt nie ma prawa ograniczać czasu wypowiedzi radnych w temacie budżetu.  Nie 

można.  

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień podtrzymała słuszność swojego zdania, jeśli temat ZUK 

ma być jeszcze poruszany na innym spotkaniu.  

Radny Zygmunt Bochenek odniósł się jeszcze do ZUK. Stwierdził, że reorganizacja miała 

tam doprowadzić do czegoś innego, a doprowadziła do likwidacji stanowisk pracy, co uderza 

w najsłabszą grupę ludzi.  

Dalsza dyskusja nie został podjęta. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Zygmunta Trojniaka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Zygmunta Trojniaka o zmianę zapisu § 18 Upoważnia się Burmistrza do: 

3) dokonywania zmian w ramach działu w planie wydatków majątkowych, w tym likwidacji 

wydatków majątkowych i utworzenia nowych wydatków majątkowych 

Na: § 18 Upoważnia się Burmistrza do: 

3) dokonywania zmian w ramach działu w planie wydatków majątkowych 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Zygmunt Bochenek, Andrzej Gajewski 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Edward Mróz 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty.  

 

g) Głosowanie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2023 rok (druk 

1230) z uwzględnieniem wniosku. 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2023 rok (druk 

1230).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXX/1115/2022 w sprawie uchwały budżetowej 

Gminy Prudnik na 2023 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 11/ 

 

Burmistrz podziękował za przyjęcie budżetu.  

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1231) 

 Przewodnicząca Alicja Isalska odczytała projekt uchwały. 

a) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur odczytał Uchwałę nr 439/2022 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie 

opinii o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Prudnik 

na lata 2023-2026  

/uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy chcieliby zabrać głos, zadać 

pytania odnośnie omawianego projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały.  

 

b) Głosowanie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1231) 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1231).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Josel Czerniak, Paweł Licznar 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Edward Mróz, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXX/1116/2022 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 13/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 1232) 

Przewodnicząca poinformowała o zgłoszonej przez burmistrza poprawce do projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Wioleta Zator oznajmiła, że zmiana była omówiona na komisji. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Wniosek został poddany pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie autopoprawki.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Edward Mróz, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 1232).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 
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NIEOBECNI (7) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXX/1117/2022 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2022 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Prudnik, które w 2022 r. 

nie wygasają z upływem roku budżetowego i określenia ostatecznego terminu dokonania 

wydatku ujętego w wykazie (druk nr 1233) 

Przewodnicząca poinformowała o zgłoszonej przez burmistrza poprawce do projektu 

uchwały. 

Zmiany omówione były na komisji.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Wniosek został poddany pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie autopoprawki.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (7) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Prudnik, które w 2022 r. nie 

wygasają z upływem roku budżetowego i określenia ostatecznego terminu dokonania 

wydatku ujętego w wykazie (druk nr 1233).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (7) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXX/1118/2022 w sprawie wykazu wydatków 

budżetu Gminy Prudnik, które w 2022 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego i 

określenia ostatecznego terminu dokonania wydatku ujętego w wykazie została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 15/ 

 

7. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej (druk nr 1234) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej (druk nr 1234).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (7) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXX/1119/2022 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości zabudowanej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16/ 

 

2) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych i 

lokalu użytkowego oraz określenia warunków udzielania bonifikat przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych w budynku przy Placu Wolności 2 w Prudniku (druk nr 1235) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych i 

lokalu użytkowego oraz określenia warunków udzielania bonifikat przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych w budynku przy Placu Wolności 2 w Prudniku (druk nr 1235).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (6) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Tomasz Wisła, Arkadiusz 
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Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXX/1120/2022 uchylająca uchwałę w sprawie 

zasad sprzedaży lokali mieszkalnych i lokalu użytkowego oraz określenia warunków 

udzielania bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych w budynku przy Placu Wolności 2 w 

Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17/ 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej (druk nr 1236) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej (druk nr 1236).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (6) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXX/1121/2022 w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Prudnik na lata 2023-2025 (druk nr 1237) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Prudnik na lata 

2023-2025 (druk nr 1237).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia 
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Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (6) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXX/1122/2022 w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Prudnik na lata 2023-2025 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19/ 

 

3) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 

trybu ich pobierania (druk nr 1238) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu 

ich pobierania (druk nr 1238).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (6) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXX/1123/2022 zmieniająca uchwałę 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20/ 

 

9. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Rady przekazała życzenia, które wpłynęły do radnych od instytucji. 

Wiceprzewodniczący Edward Maur złożył wszystkich najlepsze życzenia świąteczne i 

noworoczne, 
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Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

LXX Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

 

 

   Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Alicja Isalska 

 

 
 Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


